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پرسپولیس6

عمری و سرلک فعلاً بازیکن - سرباز 
ملوان هستند

محمـــد عمـــری و میـــاد ســـرلک، دو بازیکـــن تیـــم 
پرســـپولیس بودنـــد کـــه در نیـــم فصـــل گذشـــته به 
دلیـــل خدمـــت ســـربازی راهـــی انزلـــی شـــدند و این 
روزها در تاش هســـتند تا با گرفتن کســـری خدمت، 
برای شـــروع فصـــل آینده خـــود را به اردوگاه ســـرخ ها 

. نند سا بر
در همین راســـتا، آرمین صافدل ســـخنگوی باشـــگاه 
ملـــوان توضیـــح داد: »وقتـــی بازیکنـــی برای کســـری 
خدمت ســـربازی خود اقـــدام می کند پیگیـــری و ارائه 
مســـتنداتش به باشـــگاه صورت نمی گیـــرد بلکه کارها 
در بخش مربوطه نیروهای مســـلح پیـــش می رود. در 
نهایت اگر قـــرار به پایان خدمت ســـربازی باشـــد، به 
باشـــگاه نامه پایان خدمت بازیکن اباغ می شـــود. تا 
ایـــن لحظه که با شـــما صحبت می کنـــم درباره محمد 
عمـــری و میـــاد ســـرلک نامه ای به دســـت باشـــگاه 
نرســـیده اســـت. بنابراین آنها کماکان از لحاظ قانونی 

هستند.« سرباز 

عقب نشینی پرسپولیس از تشکیل 
تیم بانوان

با وجود اینکه در رســـانه ها خبر تشـــکیل تیم بانوان 
پرســـپولیس منتشـــر و قـــرار بر این شـــد تا باشـــگاه 
امتیـــاز یکـــی از تیم هـــای بانـــوان اســـتان البـــرز را 
بگیرد، ســـاعاتی بعد این باشـــگاه با انتشـــار مطلبی 

به نوعـــی از این مســـأله عقب نشـــینی کرد.
در مطلب رسانه رسمی پرســـپولیس آمده: »باشگاه 
پرســـپولیس اقدامات لازم در خصوص تشکیل تیم 
بانـــوان را با طرح هـــای مدون مورد نظـــر و در برنامه 
دارد امـــا تاکنون اقدامـــی در خصوص مجـــوز تیم و 
جـــذب بازیکن تیـــم صـــورت نگرفته و تـــا زمانی که 
طرحـــی کامـــل و جامـــع در اختیار نباشـــد، اقدامی 

انجام نخواهد شـــد.
برای تشـــکیل تیـــم بانـــوان، ابتـــدا بایـــد تجهیزات 
حـــد  در  و  مجهـــز  نرم افـــزاری  و  ســـخت افزاری 
AFC و FIFA در دســـترس باشـــد  اســـتانداردهای 
و پـــس از تجهیـــز امکانـــات و تشـــکیات خـــاص، 
باشـــگاه اقدام به تشـــکیل تیم بانـــوان خواهد کرد 
و اطاع رســـانی آن از ســـوی رســـانه باشـــگاه انجام 

شـــد. خواهد 
تیـــم بانوان، امکانات و شـــرایط خاصـــی دارد و از آن 
مهم تـــر، این تیـــم باید در حـــد حرفه ای و در شـــأن 
نـــام بزرگ پرســـپولیس باشـــد چرا که پرســـپولیس 
همیشـــه و در هر عرصه ای مدعـــی قهرمانی خواهد 

بود.«
گفتنی اســـت بعـــد از صدور مجـــوز حرفـــه ای برای 
باشـــگاه پرســـپولیس و حضـــور سرخپوشـــان ایران 
در لیگ نخبگان آســـیا، دســـتورالعملی در خصوص 
توســـعه فوتبال در باشـــگاه ها از ســـوی ای اف ســـی 
صادر و اباغ شـــده که طی آن هر باشـــگاه حرفه ای 

بایـــد صاحب آکادمـــی و تیم بانوان باشـــد.
 

بازگشت زرینه با سمت جدید
پزشـــک باســـابقه تیـــم پرســـپولیس کـــه ســـال ها در 
ایـــن تیـــم فعالیـــت می کـــرد، بـــا یـــک ســـمت جدید 
خ   بعـــد از حـــدود یک دهـــه دوری بـــه باشـــگاه ســـر

بازگشت.
دیـــروز رضـــا درویش، بـــا صـــدور حکمی، دکتـــر فرید 
زرینه را به عنوان سرپرســـت کمیته پزشـــکی شـــرکت 

فرهنگی ورزشـــی پرســـپولیس منصـــوب کرد.
گفتنی اســـت، با توجه به صدور این حکـــم، کادرهای 
پزشـــکی فعال در تیم هـــای مختلف باشـــگاه از جمله 
تیـــم بزرگســـالان و آکادمی باشـــگاه، زیر نظـــر کمیته 

مذکـــور و دکتـــر زرینه فعالیت خواهند داشـــت.

خبر

دیدگاه

مهدی شیری
بازیکن سابق پرسپولیس

بیرانوند احساس بی مهری می کند
 اگـــر پرســـپولیس فصـــل قبل موفق شـــد در ســـایه 
همدلـــی بازیکنـــان بـــا کادر فنی ایـــن اتفـــاق افتاد. 
شـــرایط هر بازیکنی بـــا بازیکن دیگر تیـــم دیگر فرق 
می کنـــد و ســـتاره های تیم بایـــد تحت هر شـــرایطی 
حفـــظ شـــوند چـــه بســـا که تیـــم قهرمـــان فقـــط با 
مانـــدن ســـتاره ها و چنـــد بازیکـــن دیگر بـــه خوبی 
ترمیم خواهد شـــد. فصل قبل هم اگر پرســـپولیس 
قهرمـــان شـــد همـــه در کنـــار هـــم بودنـــد و یکدلی 
بازیکنـــان و کادر فنـــی حتی با تغییـــر مربی هم کمتر 
نشـــد. حتی یحیی هـــم بعد از جدایـــی اش به نوعی 
بـــه اوســـمار کمک کـــرد تا مربـــی باهـــوش برزیلی و 
البتـــه کاربلد که خیلی خوب بعد از دو ســـال به همه 
موارد و مســـائل فوتبال ایران و پرســـپولیس آشنایی 
پیـــدا کـــرده بـــود در یکی از ســـخت ترین ســـال های 
لیـــگ و رقابـــت با رقیب ســـنتی، تیم پرســـپولیس را 

بـــه عنـــوان قهرمانی دیگری برســـاند.
اگـــر تعهـــدی ایجاد شـــده باشـــگاه باید به همـــه آنها 
عمـــل کنـــد چـــون بـــه هـــر حـــال بازیکن هـــم روی 
مطالباتـــش و مفـــادی که در قـــراردادش ذکر شـــده 
حســـاب باز کرده اســـت از این رو مدیریـــت تیم باید 

بـــه همـــه تعهداتش عمـــل کند.
آن  از  مهمـــی  بخـــش  کـــه  تیـــم  قهرمانـــی  ارکان 
ســـتاره هایی مانند بیرانوند بودند احساس می کنند 
که مورد بی مهـــری قرار گرفتند که ایـــن موضوع آنها 
را دلســـرد کـــرده بـــه همین دلیـــل بحـــث ادا و اطوار 
نیســـت بلکه بحث گرفتن حق و حقوق است از این 
رو بازیکنانـــی مانند بیرانوند، دانیـــال و ترابی باید در 
پرســـپولیس حفظ شـــوند تا با اتکا به همه آنها خیال 
هـــواداران از بابت تیمی قدرتمند بـــرای فصل آینده و 

تکرار قهرمانی آســـوده شود.

 بالاخره بعد از مدت ها باتکلیفی باشـــگاه پرسپولیس 
از خـــوان گاریدو به عنوان ســـرمربی خود رونمایی کرد 
تـــا این مرد اســـپانیایی جانشـــین اوســـمار شـــود اما با 
وجـــود ایـــن اما هنـــوز مجـــوز حضور مـــرد ماتـــادور در 

ایران صادر نشـــده اســـت.
 طبـــق قانـــون ســـازمان لیـــگ و فدراســـیون فوتبـــال، 
باشـــگاه های ایرانی برای جـــذب بازیکن و مربی خارجی 
باید ابتدا از شـــورای برون مـــرزی وزارت ورزش و جوانان 

مجـــوز دریافت کنند.
 در همیـــن راســـتا یک منبـــع آگاه در گفت و گو بـــا ایران 
ورزشـــی پیرامون روند صدور مجوز شورای برون مرزی، 
توضیح داد: »وقتی باشـــگاهی می خواهـــد با یک مربی 
خارجی به توافق برســـد، ابتدا باید از طریق فدراســـیون 

فوتبال نامه درخواســـت صدور مجوز بدهد و فدراسیون 
هـــم این نامه را برای شـــورای برون مـــرزی وزارت ورزش 
و جوانان ارســـال خواهد کرد تا روند بررســـی های شـــورا 
آغـــاز شـــود و نتیجه نهایی را به باشـــگاه اعـــام کنند که 
آیـــا این مربی مجوز حضور در ایـــران را دارد یا نه اما هنوز 

نامه ای از فدراســـیون به دســـت ما نرسیده است.«
 گویا مدیران باشگاه پرســـپولیس بدون طی کردن این 
مراحـــل با گاریدو قرارداد امضا کردند و بر اســـاس اعام 
خبرگزاری تســـنیم، این باشگاه درخواست رسمی خود 
بـــرای مجـــوز خـــوان کارلوس گاریـــدو را روز گذشـــته به 
ســـازمان لیگ ارســـال کرده و طبق این فرایند، باشـــگاه 
پرســـپولیس باید درخواســـت خود را ابتدا به ســـازمان 
لیگ ارســـال کند و سپس سازمان لیگ این درخواست 

را به فدراســـیون فوتبال ارجـــاع می دهد و در نهایت نیز 
فدراســـیون آن را در اختیار شـــورای برون مرزی وزارت 

ورزش و جوانـــان خواهـــد گذاشـــت.  با این تفاســـیر 
به نظر می رســـد باشـــگاه پرســـپولیس بدون کسب 
مجـــوز لازم با گاریدو قـــرارداد امضا کرده و حالا حتی 
ممکن اســـت با چـــراغ قرمز شـــورای بـــرون مرزی 
مواجه شـــود کـــه اگر این ســـناریو رنـــگ واقعیت به 

خود بگیرد، باشـــگاه پرســـپولیس با یک دردسر مالی 
و حقوقی بســـیار بزرگ روبه رو خواهد شـــد.

 تا همین حالا هم پرســـپولیس با ارسال دیر درخواست 
خـــود، زمان زیادی را از دســـت داده و حـــالا باید منتظر 
مانـــد و دید آیـــا مجوز خـــوان گاریدو صادر خواهد شـــد 

خیر؟ یا 

بی اطلاعی وزارت ورزش از درخواست مجوز کار سرمربی اسپانیایی

 ورود گاریدو به تهران در هاله ابهام

 بـــه نظر می رســـد کار انتقال مهدی لیموچـــی وینگر ملی پوش آلومینیـــوم اراک به پرســـپولیس تا حد زیادی 
پیـــش رفته اســـت و احتمالاً می تـــوان او را جز اولین خریدهای ســـرخ ها در فصل نقل و انتقالات تابســـتانی 

نامید.
تـــاش پرســـپولیس برای بـــه چنگ آوردن ایـــن بازیکن از حـــدود دو هفته پیش آغاز شـــد و ســـرخ ها مدتی 

قبـــل بـــرای مذاکـــره با باشـــگاه این بازیکن رســـماً بـــا اراکی هـــا نامه نگاری کردنـــد. همان زمان گفته شـــد 
باشـــگاه ســـپاهان هم برای جذب لیموچی اقدام کرده اما رجائیان مدیرعامل باشـــکاه آلومینیوم 

در مصاحبـــه ای تأکیـــد کرد فقط پرســـپولیس بوده که برای جذب وینگر 24 ســـاله این باشـــگاه 
اقدام کرده اســـت.

از ســـوی دیگر اراکی هـــا تأکید دارند که لیموچی یا باشـــگاه خواهانش باید از این باشـــگاه رضایت 
بگیرند که این مســـأله منوط به موافقت مجتبی حســـینی ســـرمربی آلومینیوم اراک شـــده اســـت که البته 

بعیـــد به نظر می رســـد در صـــورت تمایل ایـــن بازیکن بـــرای جدایی، حســـینی که خودش شـــاید در اراک 
نماند بـــا این درخواســـت مخالفت کند.

در عین حال نکته دیگر اینجاســـت که بند فســـخ لیموچی 3.5 میلیارد تومان اســـت اما شـــنید می شود 
حســـین بادامکی معاون ورزشی پرسپولیس باشـــگاه گفته با وجود توافق با لیموچی بحث پرداخت این 
مبلـــغ به عنوان بند فســـخ مطرح نیســـت و این یعنی کـــه احتمالاً خود لیموچی می خواهـــد این مبلغ را 
بپردازد و آزاد شـــود. گفتنی اســـت لیموچی در جشن عید غدیر تأکید کرده بود به پرسپولیس عاقه مند 
اســـت و بعد از این اظهارنظر به نظر می رســـد پرســـپولیس برای جذب او کار راحت تری خواهد داشـــت.

علیرضـــا بیرانونـــد پـــس از جدایـــی از پرســـپولیس راهـــی تعطیات شـــده و هنوز تکلیفـــش برای 
فصل آینده مشـــخص نیســـت؛ بیرانوند که به دلیـــل دلخوری از مدیران پرســـپولیس قراردادش با 
پرســـپولیس را فســـخ کرد و حتی پیشنهاد تراکتور برایش آنقدر وسوســـه انگیز بود که حاضر شده 
پیش نویـــس این قرارداد را هم امضا کند اما شـــنیده ها حاکی از آن اســـت که به دلیل مشـــکات 
خانوادگی ظاهراً برای حضور در تبریز دودل شـــده و احتمال بازگشـــتش بـــا افزایش مبلغ قرارداد 

به پرســـپولیس را مطرح کرده است.
البتـــه آن طـــور که رســـانه ها می گوینـــد، ایـــن بازیکن بعـــد از مذاکره بـــا تراکتوری هـــا، پیش نویس 
قرارداد دوســـاله را مانند ترابی و اســـماعیلی فر امضا کـــرده و همین موضوع کار او برای بازگشـــت به 

پرســـپولیس را با پیچیدگی هـــای زیادی همراه کرده اســـت امـــا احتمالاً مانند فصل گذشـــته هم 
وحیـــد امیری مأمور پروژه کســـب رضایـــت طرفین خواهد بـــود اما بازگشـــت احتمالی و مجدد 

بیرو به پرســـپولیس، شـــاید بـــا واکنش منفی چنـــد بازیکن این تیم همراه شـــود چـــرا که در 
روزهای گذشـــته برخی از بازیکنان به صورت علنی یا در گوشـــی مخالفت خود را با بازگشت 

بیرانونـــد اعام کرده بودنـــد و حتی مرتضی پورعلـــی گنجی هم او را آنفالـــو کرده بود.
البته ایـــن پروژه در گرو رضایت مجدد هیأت مدیره پرســـپولیس اســـت چـــرا که با توجه 

بـــه تصمیم هیأت مدیـــره برای جـــذب دروازه بان جدید، بـــرای مذاکره مجدد بـــا بیرانوند 
بایـــد بـــار دیگر باید هیـــأت مدیره این مجـــوز را به مدیرعامل باشـــگاه بدهد و هنـــوز اقدامی در 

این زمینه انجام نشـــده است.

یک بام و دو هوای 
باشگاه پرسپولیس

در هفته هـــای اخیـــر شـــایعات زیادی 
مبنـــی بر چنددســـتگی بیـــن بازیکنان 
مســـائل  ســـر  بـــر  پرســـپولیس  تیـــم 
ز  ا ســـت .  ا ه  شـــد منتشـــر  مختلـــف 
جدایـــی اوســـمار گرفته تا فســـخ قرارداد 
بیرانونـــد، بـــه نظر می رســـد کـــه بازیکنان 
تیـــم پرســـپولیس نقـــش مؤثرتـــری از یک 
بازیکن در تصمیم گیری های کان باشـــگاه 
دارنـــد و حالا ایـــن ماجرا بـــه اختاف نظر 
بیـــن بازیکنـــان تیم نیز کشـــیده شـــده 
اســـت. اگـــر ایـــن صحبت هـــا صحت 
داشـــته باشـــد، بـــا فروپاشـــی ســـریع 
جـــو رختکـــن تیـــم قهرمـــان لیـــگ 
مواجـــه هســـتیم. موضوعـــی کـــه 
خـــود می توانـــد آغازگـــر یک بحث 
باشـــد کـــه چطـــور مدیریت یک 
تیم قهرمـــان نمی توانـــد جلوی 
مسموم شـــدن جو رختکن تیم 

و بازیکن ســـالاری را بگیـــرد.
اگـــر این اختافـــات مربوط بـــه چند هفته 
اخیـــر نباشـــد و طـــی ماه هـــای گذشـــته 
بـــه وجـــود آمـــده باشـــد، بایـــد از عملکرد 
پرســـپولیس در زمیـــن و قهرمانـــی آنها در 
لیـــگ متعجب شـــد. چطـــور می شـــود که 
یـــک تیم بـــا چنددســـتگی بیـــن بازیکنان 
و شـــرایط نـــه چنـــدان مناســـب از لحـــاظ 
روحـــی، فوتبـــال باکیفیتـــی را در زمین به 
نمایـــش بگـــذارد و قهرمانـــی را از آن خود 
کنـــد؟ اگـــر ایـــن موضـــوع صحت داشـــته 
باشـــد، شـــاید بتوان شـــخصیت قهرمانی 
شـــکل گرفتـــه در پرســـپولیس را عامـــل 
موفقیـــت فصل گذشـــته تیم بـــا وجود 
رختکـــن  در  چنددســـتگی ها  تمـــام 

نست . ا د
هـــر چقدر هـــم شـــیرین و شایســـته، 
ماجـــرای قهرمانـــی فصـــل قبـــل برای 
پرســـپولیس به اتمـــام رســـیده و حالا 
هیـــچ چیـــز مهم تـــر از حفـــظ اتحاد و 
تشـــکیل یک تیم قدرتمند بـــرای دفاع 
از عنـــوان قهرمانی نیســـت. اتفاقی که 
بـــا شـــایعات و گمانه زنی هـــای فعلـــی 
پیرامـــون باشـــگاه، دور از ذهن به نظر 
می رسد و باشـــگاه نباید اولویت دیگری 
جـــز تشـــکیل یک تیـــم متحـــد و یکدل 

بـــرای تکرار قهرمانی داشـــته باشـــد.

ســـرمربی  گاریـــدو،  کارلـــوس  خـــوان 
اسپانیایی جدید پرســـپولیس می خواهد 
سیســـتم بـــازی پرســـپولیس را تغییر دهد 
و ایـــن می توانـــد یـــک چالش بـــزرگ برای 

ســـرخ ها در فصـــل آینده باشـــد.
پرســـپولیس دهـــه 60 با سیســـتم 3-5-2 
بـــازی می کـــرد و آن زمان خبـــری از عنوان 
وینـــگ بک چپ و راســـت نبـــود و معمولاً 
بازیکنانی مثـــل محمد حســـن انصاری فر 
یـــا مجتبی محرمی در چـــپ و نفراتی مثل 
ســـعید نعیم آبادی و فریبرز مـــرادی فقید 
در راســـت حکم پیســـتون چپ و راست را 

داشتند.
اقتـــدار  دوران  در  و   70 دهـــه  اواخـــر 
در  آزادگان  لیـــگ  در  ســـرخ ها  دوبـــاره 
 مقطعـــی اســـتانکو پوکلـــه پوویـــچ رو بـــه 

سیســـتم 1-6-3 آورد و با بردهای اقتصادی 
پرســـپولیس را قهرمان لیگ ایران کرد.

بعدتـــر با منســـوخ شـــدن سیســـتم ســـه 
دفاعـــه، پرســـپولیس در تمام ســـال های 
اخیـــر با خـــط دفاعی چهـــار نفـــره آرایش 
داده شـــده و ایـــن مهم بـــا تغییـــرات کادر 

فنـــی تغییـــر چندانی نداشـــته اســـت.
در میانه دهه 80 افشـــین قطبی به تبعیت 
از سیســـتم مد روز آن روزها و مثل مربیان 
هلندی به سیســـتم 1-3-2-4 روی آورد که با 
این سیســـتم ســـرخ ها را بعد از شش سال 

به قهرمانی لیگ رســـاند.
پرســـپولیس از میانه دهـــه 90 با برانکو وارد 
یـــک دوران درخشـــان شـــد و تا امـــروز که 
غالباً قهرمـــان بوده، تقریبـــاً در 99 درصد 
بازی هـــای خود بـــا دفـــاع چهار نفـــره و با 
تغییـــر در جزئیـــات خـــط میانـــی و حمله 
بـــه مصـــاف رقبایش رفتـــه اســـت. برانکو 
از سیســـتم 2-4-4 لوزی اســـتفاده می کرد 
امـــا بـــا ورود یحیی این سیســـتم به 4-4-2 
خطی تغییـــر یافت. البتـــه گل محمدی در 
دوران 4 ســـاله جلوســـش روی نیمکـــت 
بازی هـــای  بـــرای  و  بعضـــاً  پرســـپولیس 

معدود با سیســـتم 1-3-2-4 یا 1-2-4-3 نیز 
بهـــره بـــرد. گل محمدی در یک ســـال آخر 
حضـــورش بـــه سیســـتم 1-1-4-4 روی آورد 
که مشتقی از همان سیســـتم 2-4-4 بود. 
اوســـمار هم بـــازی با این سیســـتم را ادامه 
داد و قهرمان شـــد اما قرار است شرایط در 
سیســـتم پایه بازی پرسپولیس تغییر کند.

تمـــام  در  پرســـپولیس  اینکـــه  واقعیـــت 
ســـال های اخیـــر با سیســـتم پایـــه 4-4-2 
بـــازی کـــرده کـــه البتـــه بعضـــاً در جزئیات 
متفـــاوت بوده اســـت اما تقریبـــاً هیچ گاه 
نشده که سیســـتم پایه، سیستم تهاجمی 

3-3-4 باشـــد.
گفتـــه می شـــود خـــوان کارلـــوس گاریـــدو 
مـــورد  سیســـتم  می خواهـــد  اســـپانیایی 
عاقـــه بارســـلونا را در پرســـپولیس جـــا 
بینـــدازد کـــه اگر اینچنین باشـــد شـــرایط 
اســـکواد ســـرخ ها نیـــز تحـــت تأثیـــر قرار 

خواهـــد گرفـــت.
در این سیســـتم تنها یـــک هافبک دفاعی 
در ترکیـــب اصلـــی بـــازی خواهـــد کـــرد و 
این یعنـــی که از بیـــن نفراتی مثـــل ریگی، 
اســـدبیگی و احتمالاً میاد ســـرلک فقط 

یک نفـــر بایـــد در رأس عقب خط ســـه 
نفـــره هافبـــک باشـــد. در عیـــن حـــال 
پرســـپولیس برای خـــط میانـــی دو بازو 
هـــم می خواهـــد کـــه فعـــاً بـــرای ایـــن 
پســـت ها ســـروش رفیعـــی )در صـــورت 
تمدیـــد احتمالـــی(، محمـــد خدابنده لو 
و یاســـین ســـلمانی قابلیت بـــازی دارند 
ضمـــن اینکه از بیـــن هافبک های دفاعی 
ســـرلک و اســـدبیگی هـــم می توانند بازو 
باشـــند. حتی از بین وینگرهـــا هم وحید 
امیـــری قابلیت بـــازی در این دو پســـت را 

داشـــت. خواهد 
امـــا شـــرایط خط حملـــه نیز تـــا حدودی 
دســـتخوش تغییر می شـــود و پرسپولیس 
بـــه چهار وینگر توانمنـــد و دو مهاجم نوک 
خبره در فهرســـت نفرات خـــود نیاز دارد. 
صادقـــی، عالیشـــاه، امیـــری، وینگرهای 
احتمـــالاً  و  هســـتند  ســـرخ ها   فعلـــی 
آل کثیر، مهاجم نوک. اما در این سیســـتم 
پرســـپولیس نیاز بـــه یک وینگـــر توانمند 

دیگـــر مثل مهـــدی ترابی و یـــک مهاجم 
 نـــوک همـــه چیـــز تمـــام شـــبیه 

آل کثیر خواهد داشت.

خ ها تغییر مهم گاریدو و تأثیرش بر اسکواد سر

پرسپولیس با سیستم پایه بارسا

ایلیا بهزاد اول
خبرنگار

گزارش

محمد قراگزلو
خبر نگار

بوی لیمو در باشگاه پرسپولیس پیچید

وینگر ایرالکو جانشین احتمالی ترابی
به شرط رضایت هیأت مدیره پرسپولیس

چشمک بیرانوند به بازگشت

مقصد بازیکن قرضی 
پرسپولیس کجاست؟

بازیکنـــی کـــه گفته می شـــد نـــه پرســـپولیس او را 
می خواهد نه تراکتور حالا می گوید از همه تیم های 

لیگ برتری پیشنهاد دارد.
پرسپولیس در شرایطی  مهدی عبدی را با نظر یحیی 
گل محمدی به تراکتور قرض داد که سرخپوشـــان 
تهرانی از کمبـــود مهاجم رنج می بردند. از یک ماه 
پیش و بعد از پایان فصل قبل بحث بازگشت عبدی 
به پرسپولیس مطرح بود اما هیچ کس در باشگاه 
و کادر فنـــی درباره اینکه عبـــدی حتماً باید برگردد 

حرفی نزد.
مهـــدی عبدی دیروز بـــا پایان قـــرارداد قرضی اش 
به ساختمان باشگاه پرســـپولیس رفت اما به نظر 
می رســـد وضعیت او برای آینده مشـــخص نشـــده 
اســـت . عبدی بعد از خروج از ســـاختمان باشگاه 
برای فرار از سؤالات پرتعداد خبرنگاران به سرعت 
ســـمت ماشین خود رفت و حین رفتن چند جمله 
کوتـــاه به زبان آورد. عبدی گفت: »الان همه تیم ها 
پیشنهاد دادند ولی من قبول نکردم. فعاً وضعیتم 
مشخص نیست. پاسپورتم را دادم به باشگاه. دو، 

سه روز دیگر وضعیتم مشخص می شود .«

حضور یک بازیکن زیر23 سال در باشگاه
در روزهایی که هواداران پرسپولیس نگرانی زیادی از بابت نقل و انتقالات تیم محبوب شان دارند، به نظر می رسد باشگاه 
مذاکره با بازیکنان جوان مدنظر خود را نیز شروع کرده است. علی رضایی، مدافع 20 ساله خوشه طایی ساوه دیروز در 
محل باشگاه پرسپولیس حضور پیدا کرد تا با مدیران این باشگاه مذاکره کند. رضایی در پاسخ به خبرنگاران تأیید کرد که 
قراردادش با باشگاه خوشه طایی تمام شده است . شاید این مدافع جوان یکی از خریدهای پرسپولیس برای لیست زیر 
23سال باشد. مشخص نیست این بازیکنان را چه کسی دیده و  از نظر فنی تأیید کرده ضمن اینکه همین حالا پرسپولیس 
12 بازیکن زیر 23 ســـال دارد که غالباً از آکادمی باشـــگاه بالا آمده اند و اگر قرار بر پر کردن فهرســـت زیر 23 ســـال و امید - 
جوانان باشد پرسپولیس نیازی ندارد تا از باشگاه های دیگر بازیکن جذب کند و می تواند از آکادمی نفراتی را بالا بیارود.

مذاکره با علیپور استارت خورد
برای تقویت تیم در پســـت مهاجم نوک باشگاه پرسپولیس ابتدا به دنبال جذب 
جواد آقایی پور بود اما پس از اعام حضور این بازیکن در روسیه، با توجه به فشار 
بیـــش از حد هواداری در فضای مجـــازی باب مذاکره با علی علیپور را باز کردند. 
شنیده می شود مذاکرات باشگاه پرسپولیس با علی علیپور از روز شنبه آغاز شده 
و در تماســـی که بین طرفین برقرار شـــده، مهاجم سابق پرسپولیس از مدیران 
باشـــگاه خواســـته تا با نماینده او وارد مذاکره شوند. در چنین شرایطی باید دید 
علیپور بعد از چند فصل دوری از فوتبال ایران باز هم در بازگشـــت پیراهن سرخ 
پرســـپولیس را به تن خواهد کرد یا او نیز مثل دیگر سرخپوشـــان تهرانی، هوایی 

شده و راهی تبریز خواهد شد.

عابدزاده در لیست باشگاه نیست
باشگاه پرسپولیس هنوز در مورد جانشینی بیرو تصمیم نگرفته و به نظر می رسد در 
انتظار رأی جلسه شکایت خود از بیرانوند است؛ جلسه ای که قرار است روز چهارشنبه 
20 تیرماه، در کمیته وضعیت فدراسیون فوتبال برگزار شود. در روزهای اخیر اسمی که 
بیشتر از بقیه مورد توجه برخی رسانه ها و همین طور فضای مجازی قرار گرفته، کسی 
نیست جز امیر عابدزاده؛ دروازه بان 31 ساله و سابق تیم ملی که پس از نزدیک به دو 
سال دوری از تیم ملی و سقوط پونفرادینا به دسته پایین تر در انتظار تعیین تکلیف از 
سوی ماریتیموی پرتغال است. نام امیر عابدزاده در حالی طی روزهای اخیر پیرامون 
دروازه پرســـپولیس شنیده می شود که این باشـــگاه هیچ برنامه ای برای جذب پسر 
اســـطوره سرخ ها نداشته و حتی اگر جدایی بیرو قطعی شود، بی شک گلر دیگری را 

جایگزین او خواهد کرد.

 اخبار ضد و نقیض 
درباره فرشاد فرجی

فرشـــاد فرجی یکی از مدافعان میانی 
پرسپولیس در دسته بازیکنانی است 
که قراردادشـــان به پایان رســـیده و از 

تمدید قرارداد او خبری نیســـت.
از یـــک ســـو برخـــی رســـانه ها خبـــر 
تمدیـــد  فرجـــی  قـــرارداد  داده انـــد 
نمی شـــود اما برخی دیگر نوشـــته اند 
گاریـــدو او را پســـندیده و باشـــگاه بـــه 
این بازیکن پیشـــنهاد تمدیـــد قرارداد 

داده اســـت.
واقعیـــت اینکـــه طـــی روزهـــای اخیر 
شـــنیده می شـــد فرجـــی با پیشـــنهاد 
یکی دو باشـــگاه مواجه شده اما برای 
او هیـــچ تیمـــی بهتـــر از پرســـپولیس 
نخواهد شـــد حتی اگـــر مثل دو فصل 
نیمکت نشـــین  فعـــی  ا مد شـــته  گذ

. شد با
فرجی از جملـــه بازیکنانی اســـت که 
باشـــگاه پرســـپولیس هیـــچ نگرانـــی 
بابـــت تمدید قـــرارداد او نداشـــت اما 
بعید نیســـت ایـــن بازیکن هـــم مثل 
علـــی نعمتـــی ابتـــدا دنبـــال گرفتـــن 
مطالباتش باشـــد و بعـــد تمدید کند.
جالب اینکـــه در آخرین اخبار مربوط 
بـــه این بازیکن گفته شـــده ســـپاهان 
هـــم بـــه فرجـــی پیشـــنهاد داده کـــه 

عجیب بـــه نظر می رســـد.
البتـــه فرجی جـــزو بازیکنانـــی بود که 
در نیم فصـــل نیـــز از ســـوی یکـــی دو 
باشـــگاه لیگ برتری خواهان داشـــت 

که جایـــی نرفت.


